

Udsættelse af påtænkt høring fra uge 35.

I forbindelse med høringen af det reviderede projekt har det været nødvendigt at bede Kystdirektoratet svare på, om pumpelaget kan udvides alene, eller om digelaget skal følge med, hvilket igen har betydning for udfærdigelsen af de nye vedtægter, som skal medudsendes høringen. Der afventes således svar fra Kystdirektoratet på skrivelse af 25.06.12. Der er rykket for svar og vi håber på hurtig afklaring.

Væsentligt nyt om høringen kan også læses her fremover og høringsperioden vil selvfølgelig også blive annonceret efter gældende regler.

Henrik Skytte, Orbicon/23.8.2012